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Betreft: (On)veiligheid in de zorg  
 
 
Datum: 30 januari 2020 
 
 
Geachte college van B&W,  
 
 
Vorige week werd er door de Tubantia een artikel gepubliceerd waarin stond beschreven dat de 
brandveiligheid in zorgcomplexen ondermaats is. Veel zorgcomplexen zouden niet aan de 
veiligheidseisen voldoen. Dit zou blijken uit de gemeentelijke handhavingsverslagen en uit een 
interview met een woordvoerster van de brandweer.  
 
De VVD maakt zich bezorgd over de veiligheid in zorgcomplexen en diens bewoners/frequente 
bezoekers en heeft daarom de volgende vragen:  
 

1. Is er sprake van een toenemend aantal meldingen van brand in de zorgcomplexen? En zo ja, 
hoe groot is de stijging?  

2. Hoeveel meldingen van andere onveilige situaties in de zorgcomplexen zijn er? En is dit 
aantal meldingen toegenomen?  

3. Hoe en hoe vaak wordt er gecontroleerd of zorgcomplexen aan de veiligheidseisen voldoen?  
4. Wat voor invloed heeft u als gemeentebestuur wanneer een zorgcomplex niet aan de 

veiligheidseisen voldoet?  
5. De regio (OZJT) maakt contracten met de aanbieders. Hoeveel invloed heeft u als 

gemeentebestuur op de inhoud hiervan en wat zijn de sturingsmogelijkheden?  
 
Graag ziet de VVD Almelo uw beantwoording op zo kort mogelijke termijn tegemoet.  
 
 
Met vriendelijke groet,  
VVD Almelo  
 
Quirine Munnich  
Raadslid VVD Almelo  
06-23512884 


